
Protokół z Sesji nr 9|20t5

Xll Sesji Rady Gminy Belsk Duży

z dnia 8 grudnla 2015

Stan Rady Gminy - 15 wszyscy obecni

Spoza Rady Gminy udział wzięli:

1) -Władysław Piątkowski- Wójt Gminy
2) -Joanna Ciamarczan - Skarbnik Gminy
3) - Renata Ostatek - Sekretarz Gminy
4) - Ludwik Kępka - lnspektor UG
5) - Janusz Honory - Dyrektor ZGK
6) - Stanisław Gabriel- lnspektor Nadzoru

(według załączonej listy obecności)

Pkt 1.

Pan Bogusław Sikorski - Przewodniczący Rady Gminy rozpoczął Xll Sesję Rady Gminy, powitał gości
i radnych, stwierdził quorum oraz odczytał proponowany porządek obrad:

1) Otwarcie obrad
2) Przyjęcie porządku obrad.
3) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
4) Podjęcie uchwał w sprawie:
a) Zmian w budżecie na 2015 rok
b) Udzielenie PomocY finansowej powiatowi grójeckiemu na modernizację dróg powiatowych5) Zgłoszenie Przez radnych nowych interpelacji i udzielenie odpowiedzi przez Wójta6) Zapytania iwolne wnioski
7) Zamknięcie obrad

Pkt 2

Pan Bogusław Sikorski dodał do porządku obrad punkt 3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Rada przyjęła jednogłośnie proponowany porządek obrad.

Pkt.3

Rady Gminy przyjęła jednogłoŚnie protokół z X Sesji Rady Gminy z dnia 04.11,.2015.

Pkt. 4a)

pan Bogusław sikorski oczytał projekt uchwały wraz zuzasadnieniami.

RadY GminY Podjęła jednogłoŚnie uchwałę zmieniającą uchwałę budżetową na 2015 rok.

Uchwała nr Xll / 68/ 201.5.



Pkt.4b)

Pan Andrzej Adamczyk odczytał projekt uchwały.

Rady Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi

Grójeckiemu na modernizację dróg powiatowych.

Uchwała nrXlll69lżOt!

Pkt 5

Pani Ewa Łubińska

- Odnośnie hali sportowej, żeby się spotkać i uzasadnić. Nie ma sensu zwoływać jeszcze raz komisję

oświaty, żeby się wypowiedziała bo nie ma takiego obiektu na terenie gminy.

Pan Bogusław Sikorski

Myślę, że każdy z radnych potwierdzi, że na terenie gminy nie mamy takiego obiektu. Zgodnie z

założeniami ma służyć całej gminie, nie tylko uczniom. Liczba uczniów bez względu na planowaną

reformę nam się nie zmienia. Celowość podtrzymania zamiaru jest słuszna, Nie widzę zagrożenia, jeśli

chodzi o gimnazja i ich likwidację. Wypowiedzi w tym temacie są dość ostrożne. Taki obiekt jest

potrzebny nie tylko młodzieży szkolnej.

pa n stanisław wiechowski

Chciałbym poinformować Radę, że odbyło się krótkie posiedzenie Komisji Rolnictwa. Przyjęliśmy

drogi - Łęczeszyce -Koziel-Goliany oraz drogę Maciejówka - Zaborów. Uważamy, że należy te drogi

wprowadzić do PROWu. Jedna ma 1800 metrów, druga ponad 2000 metrów, ta Łęczeszyce -Goliany.

Pan Mariusz Gieleciński -

Droga na Maciejówce od 57 w stronę granicy z gminą ma 1500 metrów i 300 metrów na taki klin w

stronę Zaborówka.

Pan Krzysztof Witczak

Czy konserwator oświetlenia ma w swoich kompetencjach, żeby usuwać krzewy w obrębie instalacji

elektrycznej. Bo ZGK nie ma wysięgnika. W Małej Wsi obok punktu skupu, tam są wysokie wierzby i

powodują, że jedna lampa mruga, Kto mógłby się tym zająć ewentualnie?

Jeden z mieszkańców pytał czy gmina czyści krzaki wzdłuż torów? Mieszkańcy boją się, żeby ktoś

torów nie ukradł.

Pan Wójt Władysław Piątkowski

- Sala nie jest w budżecie. Źeby mieć szanse na dofinansowanie to trzeba być po przetargu. Możemy

budować dwa lata a finansować trzy. Wersja uboga Sali gimnastycznej to 3,5 miliona. A żeby to zrobić
porządnie to potrzeba 4,7 miliona, Pytałem, czy są szanse na wyposażenie tej Sali, bo na

wybudowanie pieniędzy nie dadzą. To są spore kwoty z Ministerstwa Edukacji. Jeszcze z Ministerstwa

Sportu, kwota jest dzielona przez Marszałka. Nie dostaniemy więcej niż 2 miliony na budowę z



Programu tzw. ,,Totalizatora Sportowego". Składanie dokumentów jest do 15 stycznia, możemy
Potem jeszcze uzupełniaĆ, Powinniśmy mieć prawomocne pozwolenie na budowę, Jeśli będziemy
mieć pozwolenie na budowę to mamy sprawę z głowy,

Moje zdanie, nie jako wójta. To była by inwestycja, którą dopięła by ważne inwestycje w gminie.
MamY dobre połączenie komunikacyjne. Rozmawiałem z burmistrzem Mogielnicy, z burmistrzem
Nowego Miasta. Bo Nowe Miasto chce na siłę przejmować szkoĘ. Chodzi o to, żeby mieć dzieci w
szkołach, to musimy stworzyć warunki żeby były te dzieciaki. Przed naborem to się robi bale,
dyskoteki, pikniki, aby w przenośni kupić deklaracje, że dziecko przyjdzie do danej szkoĘ. Bo jak
wiecie za dzieckiem przyjdą pieniądze z subwencji. Jeśli będzie dobra opinia o oświacie, to myślę, że
te dzieciaki będą chciały chodzić do szkoły. Jeśli sala powstanie to będzie to żyło, takim życiem jakim

Powinno. Optował bym, bo ja wiem to duży wydatek, żebyśmy to zrobili. Wiem, ze finansowo będzie
cięŻko. Ferrero już prowadzi produkcję w nowym budynku, na razie tylko wafle. Bo jeszcze nie mają
zgody na zrzuty Ścieków. Dogadujemy się w sprawie dużej inwestycji Ferrero na terenie gminy. W
dobrym kierunku pójdą sprawy z BFC. Sędzia wycofał komornika, prze co grunty wróciły do BFC
Logistyka, To otwiera nowe możliwości, więc pieniądze jakieś powinny być, A że tempo jest takie z

tYmi Środkami, to skorzystajmy, najwyżej odpoczniemy za dwa lata. Tam są duże sale, pod szkolenia,
odnowę biologiczną, trenerów.

Pkt.6

Pan Jarosław Cąderek

- Czy była by możliwość założenia 3 lamp jeszcze w tym roku, Koszt to 650 zloty za sztukę. Był pan
Korczak, powiedział, że może zamontować.

Pan Wójt Władysław Piątkowski

- Nie wiem czy są pieniądze na inwestycjach. Ludzie na zebraniach poskładali już sporo wniosków.
Jest spory plik o drogi, grys i oświetlenie. Jeśli to tylko 3 lapy, bo kilka pojedynczych sztuk ma jeszcze

PowymieniaĆ. l wiecie tu trzy lampy, tam pięć i jeszcze dwie razem wychodzi 10 - 6 500złoty. Na

naprawdę nie mamy pieniędzy.

pani Joanna ciamarczan

- Nie wiem czy Pan Ludwik Kępka już wszystko zrobił co było do zrobienia. Nie wiem czy mu starczy.
To juŻ nie jest czas na zgłaszanie i wprowadzanie takich rzeczy do budżetu. Za dwa tygodnie jest
koniec roku. Wszystkie zmiany powinny być do końca listopada,

Pkt 7.

Pan Bogusław Sikorski podziękował wszystkim za przybycie i zakończył obrady Xll Sesji Rady Gminy.

Sesja trwała od godziny 12,00 do godziny 13.00.

Na tym protokół zakończono.

protokołowała:
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